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INFORMACJA Z REALIZACJI PODJĘTYCH WNIOSKÓW I PRZYJĘTYCH OPINII KOMISJI PORZĄDKU PUBLICZNEGO I
INWENTARYZACJI MIENIA KOMUNALNEGO RADY MIASTA CHEŁM ZA 2020 R. 

Lp. Data
zgłoszenia

Treść wniosku, opinii Przekazano  do
realizacji lub do
wiadomości

Sposób realizacji

1. 30.01.2020 r. Komisja  na  posiedzeniu  w  dniu  30  stycznia  2020  r.  przyjęła  sprawozdanie
z działalności Komisji od początku kadencji i za 2019 rok 30.01.2020 r.

Sprawozdanie Przewodniczący Komisji
przedstawił na sesji w dniu 31.01.2020 r.

2. 19.02.2020 r. Komisja rozpatrzyła skargę na Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomicznych i 
Mundurowych w Chełmie.

19.02.2020 r. 

Komisja po wyjaśnieniu stanu faktycznego i
prawnego uznała skargę za bezzasadną.

Ostateczne rozstrzygnięcie skargi w formie
inicjatywy uchwałodawczej zostało
skierowane na sesję Rady Miasta 

3.

4.

09.03.2020 r. Komisja rozpatrzyła pod względem merytorycznym skargi na:

1) Dyrektora Szkoły Podstawowej Nr 8 w Chełmie. 

2) Dyrektora Zespołu Szkół Ekonomicznych i Mundurowych w Chełmie
09.03.2020 r.

Opinie przekazano Prezydentowi Miasta oraz
przygotowana została inicjatywa

uchwałodawcza na sesję RM. Projekty
uchwał zostały rozpatrzone na sesji RM w

dniu 30.04.2020 r.

5.

6.

18.05.2020 r. Komisja rozpatrzyła pod względem merytorycznym :
1)  petycję  w  sprawie  wprowadzenia  w  aglomeracji  miasta  Chełm  -  kolei
aglomeracyjnej  i nie uwzględniła jej treści oraz podjęła inicjatywę uchwałodawczą
wraz z uzasadnieniem w tym zakresie na najbliższą sesję Rady Miasta,

2) skargę na działania Prezydenta Miasta Chełm i  Rzecznika Konsumentów dla
Miasta  Chełm  i  Powiatu  Chełmskiego  i  uznała  ją  za  bezzasadną  oraz  podjęła
inicjatywę  uchwałodawczą  wraz  z uzasadnieniem  w  tym  zakresie  na  najbliższą
sesję Rady Miasta.

19.05.2020 r. 

Opinie przekazano Prezydentowi Miasta oraz
przygotowana została inicjatywa

uchwałodawcza na sesje RM. Projekty
uchwał zostały rozpatrzone na sesji RM w

dniu 28.05.2020 r.

7.
15.07.2020 r. Komisja rozpatrzyła pod względem merytorycznym :

1) ponowną petycję w sprawie wprowadzenia w aglomeracji miasta Chełm - kolei
aglomeracyjnej

2) petycję Pana Piotra Zaborskiego i uznała ją za zasadną oraz podjęła inicjatywę

17.07.2020 r. 1)  Komisja po wyjaśnieniu stanu
faktycznego i prawnego nie uwzględniła
treści petycji, co wyraziła w przyjętym
stanowisku oraz nie podjęła inicjatywy

uchwałodawczej w tym zakresie na
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8.
uchwałodawczą wraz z uzasadnieniem w tym zakresie na najbliższą sesję Rady
Miasta.

najbliższą sesję Rady Miasta.

2) Opinie przekazano Prezydentowi Miasta
oraz  przygotowana została inicjatywa

uchwałodawcza na sesję RM dot. petycji
Pana P. Zaborskiego. Projekt uchwały został
rozpatrzony na sesji RM w dniu  27.08.2020

r.
9. 10.12.2020 r. Petycja Pani Agnieszki Gocel w sprawie masowych szczepień przeciwko wirusowi 

SARS- COV- 2. 

______

Przewodniczący Rady Miasta Chełm
przekazał petycję Prezydentowi Miasta

Chełm  z prośbą o szczegółową analizę i
ustosunkowanie się do możliwości realizacji

propozycji  podjęcia uchwały.
Ostateczne rozpatrzenie petycji nastąpi do

dnia 10.03.2021 r. 
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